
Referat FAU møte 06.12.22 Medkila skole 
 
Sted:  Personalrommet Medkila skole 
Tid  Tirsdag 6.desember kl 19.30-21.30 
 
Sak 25/22-23: Opprop / presentasjon 
Tilstede på møtet: Ingrid Lie 1A, Malin Vollen 1B, Marianne Lie 2A (vara), Mona Gravrok 2B (vara) og 
4B, Linn Skjevling 3, Terje Røkenes 5B, Carl-Henrik Siebke 6, Hilde Mari Santocono 7A, Terje 
Andreassen 7B 
 
Representant 4A og 5A var ikke tilstede  
 
 
Sak 26/22-23: Godkjenne innkalling og saksliste 
Godkjent, meget flott innkalling og saksliste.  
 
 
Sak 27/22-23: Info fra rektor 

• Mobilfri skole: Har ingen unntak fra regelen med mobilfri skole, men kan heller ikke ta 

mobiltelefon ut av sekken til elevene. Skolen samarbeider med hjemmet for å forsøke å løse 

de enkeltsituasjonene der det er utfordrende.  

• Lærermangel/vikarmangel: kjent problemstilling for alle skoler i kommunen, skolene 

henvender seg til kommunen for bistand til å rekruttere. Alternativet per dags dato er 

ufaglærte. Skolen har meldt inn at de mangler personale. Ingen formel avvikshåndtering for å 

melde inn når man ikke klarer å gjennomføre med fagpersonell.  

• Har FAU mulighet til å bidra med julegrøt til skolen før jul? Undersøkes nærmere i forhold til 

kostnader.  

• PMS-samlinger positivt for både elever som fremfører/opptrer og ser på. PMS: Positiv – Miljø 

– Samarbeid. 

Sak 12/ 21-22 Temadag 2022 
Mangler innspilling av video og oppfølgingsspørsmål til diskusjon i etterkant. Skal dette ledes av FAU-
representanten i klassene? 
 
Sak 30/ 20-21 Natteravngruppene Medkila 
Mulig det vil bli lettere å få i gang natteravnene dersom foreldre ved skolen informeres om hva som 
rører seg i lokalsamfunnet? 
 
Sak 64/20-21 Orientering om status fra trafikkgruppen 
Dropsonen ved skolen er neste store prosjekt. Ingen info fra tidligere ledere av trafikkgruppen enda.  

 
Sak 15/22-23 Utsmykning av skolen 
Mona har undersøkt og fått to ulike tilbud på gangetabell i trapp og gradskiver ved dører. Vi velger å 
gå for Rekmont og Mona etterspør et endelig tilbud på gangetabell i trapp.  

 
SAK 16/22-23 Eventuelt 
Arrangere 17 mai. 6. klasse har vært ansvarlig for 17. mai-arrangementet på Medkila skole. I 2022 
støttet 7.klasse 6.klasse. Det er forslag om at 5.klasse i stedet skal støtte 6.klasse og dette ble 
enstemmig godkjent. 

 



Sak 28/22-23: Referat fra møte i Harstad kommunale foreldreutvalg (HKFU) 

• Sparte penger under lærerstreiken: skolene har meldt ønsker om tiltak for disse midlene. 

Skal i utgangspunktet gjennomføres før nyttår, midlene ønskes overført for at alle skal kunne 

benytte de. Dersom dette ikke skjer, blir ikke tiltak gjennomført.  

• Revisjon av gratisprinsippet: omtrent alle FAU har sendt innspill. Vårt er sendt inn.  

• TV-aksjonen 

• Avvikshåndtering i skolene: Ingen formel avvikshåndtering eksisterer. Skolene rapporterer 

inn personell status for året, bryter man loven eller ikke. Denne tar ikke hensyn til avvik 

underveis gjennom skoleåret.  

 
Sak 29/22-23 Egen temadag på Medkila skole våren 2023? 
Det er ønskelig med egen temadag for Medkila skole våren 2023. Mona Gravrok tar tak i dette, alle 
bidrar. Datofestes til 19. april 2023. Ønskelig med en situasjonsrapport fra politiet, samt noen som 
kan fylle verktøykassa til foreldre. Hva gjør vi for å forebygge evt. håndtere slik situasjonen er i dag? 
 

 
Sak 30/22-23: Foreldreinnspill 

• Innspill fra 1. klasse:  

• Føres det oversikt over bruk av ukvalifisert personell? Skolen har oversikt over hvor de ikke 

klarer å skaffe kvalifisert personell. Som nevnt tidligere, utfordrende å skaffe personell 

generelt. Enda mer utfordrende ved sykefravær og lignende.  

• Blending av andre biler og gående ved dropsone og parkering: 

Det er mange som opplever å bli blendet av biler som ikke benytter seg av parklys. Rektor 

sender ut presisjon av regler for droppsone og tilfører dette. Viktig at foreldre blir bedt om å 

videreformidle regler for dropsone til de som leverer/henter på skolen. 

• Stilles spørsmål ved sikkerhet på skoleveien hvor utbyggerne av nytt boligfelt opererer: 

Rektor tar saken videre og kontakter utbygger. Kan utbygger komme på skolen og informere 

barna selv? 

 

 
 
 
 
 


